

Еженедельник новостей МДС, 4 - 7 марта

IBC Weekly News, March 4 - 7, 2019

5 марта

Комиссия МДС по пищевой и перерабатывающей промышленности [обсудила законопроект о запрете пластиковой тары](#) на Иссык-Куле. МДС представит свои предложения в рамках общественных обсуждений законопроекта.

6 марта

С группой экспертов **USAID** по **экономическому росту**, возглавляемой Марком Геллерсоном, исполнительный директор МДС обсудил состояние и перспективы улучшения инвестиционного климата в КР.

7 марта

Участники первого **заседания наблюдательного совета бизнес-омбудсмена КР** обсудили процедуры и критерии отбора БО.

Презентован проект [Маркетинговой стратегии развития туризма](#) в КР, разработанный департаментом туризма при Министерстве культуры, информации и туризма КР совместно с Программой по содействию Жогорку Кенешу КР.

March 5

Members of the IBC Commission on Food and Processing Industry discussed [the bill to ban the use of plastic bags and containers](#) in the Issyk-Kul zone. It was decided to IBC submit proposals within the public discussions of the bill.

March 6

IBC Executive Director Askar Sydykov discussed state and development prospects of the investment climate and business environment in the country with **USAID Economy Growth expert team** lead by Mark Gellerson, Chief of Party, USAID Contractor, Integra.

March 7

Participants of the **first meeting of the Supervisory Board** of the Business Ombudsman of the Kyrgyz Republic discussed criteria and procedures of selecting BO.

The draft [Tourism Development Marketing Strategy](#) of the Kyrgyz Republic, developed by the Tourism Department under the Ministry of Culture, Information and Tourism in conjunction with the program to assist the Parliament of the Kyrgyz Republic was presented.

Объявление

12 марта состоится церемония открытия [Торговой миссии Великобритании](#). Делегация из тринадцати британских компаний, возглавляемая British Expertise International, встретится с представителями госорганов, бизнеса и международных организаций.

Европейский Банк Реконструкции и Развития (ЕБРР) в рамках поддержки малого и среднего бизнеса организует [деловую поездку](#) для владельцев IT бизнеса. В течение поездки делегация посетит Тайпэй для участия в **Международном форуме «Computex Taipei»**.

24-26 апреля в Бишкеке пройдет 17-й Международный [конгрессно-выставочный форум](#) «Строительство, Энергетика,

Announcements

On March 12, an opening Ceremony of the [UK Trade Mission](#) will be held. A delegation of thirteen UK companies, led by British Expertise International, will meet with governmental institutions, businesses, and international organizations in Bishkek.

Under the Small Business Initiative, the European Bank for Reconstruction and Development (EBRD) is organizing the [business matching trip](#) for SMEs in the ICT sector. During the program, owners and executives of SMEs will travel to Taipei to participate in the **Computex Taipei International Forum**.

On April 24-26, the 17th International Congress and Exhibition Forum "Construction, Energy, Special

Спецтехника, Безопасность».

В честь праздника **Нооруз**, с 11 до 20 марта включительно, **банк «Бай-Тушум»** дарит [Visa Classic](#) каждому своему клиенту. Для получения подарка нужно просто зайти в любой из офисов «Бай Тушум» с паспортом.

Встречи с членами МДС

6 марта с представителями **Центрально-Азиатской корпорации** рассмотрели актуальные вопросы субъектов СЭЗ. Предложено провести в этом месяце круглый стол по этой теме с участием госорганов.

МДС в СМИ

7 марта в ИА «Кабар» записан видеосюжет МДС: «Как улучшить систему госзакупок в здравоохранении Кыргызстана?»

Правовой обзор

МДС подготовил [еженедельный обзор](#) наиболее важных изменений в законодательстве КР.

Дайджест СМИ

Представляем [еженедельный дайджест СМИ](#) по экономике, бизнесу и инвестициям.

События на 11 - 15 марта

11 марта

Открытие [Недели франкофонии](#) в Бишкеке.

12 марта

Круглый стол по "зеленой экономике". Park Hotel Бишкек, начало в 9.30.

Встреча с миссией МВФ.

Заседание Консультационной группы по экономической дипломатии при МИД КР по визиту министра в Саудовскую Аравию, ОАЭ и Бахрейн.

13 марта

Встречи с представителями Rolls Royce.

Equipment, Safety" will be held in Bishkek.

In honor of the **Nooruz** holiday, from 11 to 20 March inclusive, **Bai Tushum Bank** gives [Visa Classic](#) to each of its customers. To receive a gift, customers just need to come to any of the Bai Tushum offices with a passport.

Meetings with IBC members

On March 6, representatives of IBC and **the Central Asian Corporation** considered topical issues of the FEZ entities. It was proposed to hold a roundtable on this issue with the participation of government bodies.

IBC in the media

On March 7, a video plot prepared by IBC "**How to improve the public procurement system in Kyrgyzstan's healthcare?**".

Law review

IBC has compiled a [weekly review](#) of the most important changes in Kyrgyz legislation.

Weekly media digest

IBC presents you a weekly [media digest](#) on economy, business and investment.

Events for March 11 - 15

March 11

Opening of the [Francophonie Week](#) in Bishkek.

March 12

Roundtable on "green economy". Park Hotel Bishkek, beginning at 9.30.

Meeting with the IMF mission.

Meeting of the Consultative Group on Economic Diplomacy at the Ministry of Foreign Affairs on the Minister's visit to Saudi Arabia, the United Arab Emirates and Bahrain.

March 13

Meetings with Rolls Royce representatives.

Прием в Посольстве Швейцарии.

15-16 марта

Совещание почетных консулов КР.

Reception at the Swiss Embassy.

March 15-16

Meeting of Honorary Consuls of the Kyrgyz Republic.

Если Вы хотите включить Ваших коллег в наши рассылки, пожалуйста сообщите нам их электронные адреса. Наши предыдущие выпуски Еженедельника новостей доступны по [ссылке](#).

Please let us know if you would like to include your colleagues' e-mails into our mailing list. Our previous Weekly News issues are available [here](#).



Copyright © 2018 International Business Council, All rights reserved.

You're receiving this email because of your relationship with International Business Council.